
Referat  

Grundejerforeningen  
Thorsvænge Rødvig  

 
Møde: Ordinær generalforsamling i G/F Thorsvænge  

Dato: 23. marts 2023  

Deltager: 23 parceller var repræsenteret. 

Referent: Steen Sparrman 

 

 

1. Valg af dirigent og 2 stemmetæller.  

2. Beretning fra bestyrelsen om grundejerforeningens virksomhed siden sidste generalforsamling i 2022.  

3. Forelæggelse af revideret regnskab for 2022 til godkendelse.  

4. Forslag fra medlemmerne. Frist for skriftlig indlevering til formanden er 14 dage før afholdelse af ordinær 

generalforsamling. Indkomne forslag vil blive offentliggjort på foreningens hjemmeside senest 8 dage før 

generalforsamlingen  

5. Forslag fra bestyrelsen herunder fastsættelse af budget og kontingent for 2023 og godkendelse af 

budget.  

6. Fibia Internet: Der er mulighed for nye internet pakker. Se bilag 1.  

7. Orientering om skilte, samt asfalt ved indkørsler.  

8. Valg til bestyrelsen: På valg er følgende:  

• Formand for 2 år. Gitte Bonde.  

• Medlem for 2 år Bruno M. Olsen.  

9. Valg af 2 suppleanter.  

10. Valg af 2 bilags kontrollanter og 1. bilags kontrollant suppleant.  

11. Eventuelt 

 

1) 1. Valg af dirigent og 2 stemmetæller.  

Formanden bød velkommen.  
Som dirigent valgte generalforsamlingen Ole Jørgensen 
Ole konstaterede at generalforsamlingen er lovligt indkaldt.  
Stemmetællere Mogens og Gurli 
 

2) Beretning fra bestyrelsen om grundejerforeningens virksomhed siden sidste generalforsamling i 
2022. 
Formanden aflagde foreningens beretning (Beretning_2023 separat i PDF)  
 



3) Forelæggelse af revideret regnskab for 2022 til godkendelse. 
Mie Petersen fremlagde regnskab for 2022, som blev godkendt. 
 

4) Forslag fra medlemmerne.  
Ingen forslag. 
 
 

5) Forslag fra bestyrelsen herunder fastsættelse af budget og kontingent for 2023 og godkendelse af 
budget. 
Ingen forslag fra bestyrelsen. 
Mie Petersen fremlagde budget for 2023 budget: Godkendt  
Kontingent på 1800kr: Godkendt 
Grundet de meget strikse hvidvaskningsregler og heraf en meget bøvlet proces med bank, er 
gammel formand Kenni Bech Jensen, stadig inde over ved betaling af regninger.  
 

6) Orientering vedr. Fibia’s nye pakketilbud. 
Generalforsamlingen opfordrer bestyrelsen til dialog med Fibia og komme med et bedre tilbud, der 
er for få pakker og mange vil få en forringelse eller dyrere aftale. Steen Sparrman beder Fibia 
komme med et bedre tilbud. 
 

7) Orientering om skilte, samt asfalt ved indkørsler. 
Bruno orienterede om vejskilte og de manglende husnumre, skiltene er i proces. 

 

Orienteringen vedr. indkørsler blev debatteret, der er stor uenighed med det oplagte projekt, som 

indeholdt 13 grundejere med kant højere end 3 cm. Det nuværende projekt sættes på pause. 

Bestyrelsen vil drøfte projektet på kommende bestyrelsesmøde og lægge informationer på 

hjemmesiden hurtigst mulig.  

 

Vejene er gået igennem, de er pt. fine. 
 

8) Valg til bestyrelsen  
Gitte, Bruno og Erik fratræder bestyrelsen. 
Steffen Nielsen TV209A opstiller og vælges som ny formand.  
Lars Høybye TV205 opstiller og vælges som bestyrelsesmedlem. 
 

9)  Valg af 2 suppleanter. 
Jørgen Sehested TV101A 
Birthe Nielsen TV209B 
 

10) Valg af 2 bilags kontrollanter og 1. bilags kontrollant suppleant.  
Gurli Ekdahl TV245 og Bente Jacobsen Amkær TV239, Valgt til bilags kontrollanter 
Niels Meisner TV137B, valgt til bilags kontrollant suppleant. 

 

 

 

 




